
MODAL VERBS „might/should“ 

 

SHOULD/SHOULDN´T –  

- používame, ak chceme dať/nedať niekomu radu (You should go to the 

doctor. Mal by si ísť k lekárovi. / You shouldn´t eat so much sweets. Nemal 

by si jesť tak veľa sladkostí.)  

- po slovese „should/shouldn´t“ nasleduje neurčitok plnovýznamového 

slovesa. 

- vo všetkých osobách je ten istý tvar slovesa – „should/shouldn´t“ 

MIGHT –  

- používame, ak hovoríme, čo sa pravdepodobne stane. (It might rain. Asi, 

pravdepodobne, bude pršať. / He might not come. Asi, pravdepodobne, nepríde.)  

- po slovese „might/might not“ nasleduje neurčitok plnovýznamového slovesa. Je 

to tvar slovesa „may“ – smieť – v minulom čase (mohlo by, nemohlo by...) 

- vo všetkých osobách je ten istý tvar slovesa „might/might not“ 


